



AVIS PUBLIC
AUX RÉSIDENTS DE LA MUNICIPALITÉ DU CANTON D'ARUNDEL
CALENDRIER DES SÉANCES ORDINAIRES DU CONSEIL MUNICIPAL

EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ par le soussigné, Philip Toone, greffier-trésorier de la susdite municipalité,

QUE conformément à l'article 148 du Code municipal du Québec, le conseil de la Municipalité du Canton d'Arundel a adopté, lors de sa séance tenue le 19 novembre 2024 une résolution par laquelle est établi le calendrier des séances ordinaires pour l'année 2025 ;

QUE le lieu des séances ordinaires sera la salle communautaire situé au 60 Route Morrison, à Arundel ;

QUE les jours et l'heure du début de chacune des séances ordinaires sont fixés comme suit :

| DATES | HEURE | DATES | HEURE |
|------------------|-------|----------------------------------|-------|
| Mardi 22 janvier | 19h00 | Mardi 15 juillet | 19h00 |
| Mardi 18 février | 19h00 | Mardi 19 août | 19h00 |
| Mardi 18 mars | 19h00 | Mardi 16 septembre | 19h00 |
| Mardi 15 avril | 19h00 | Mercredi 1 ^{er} octobre | 19h00 |
| Mardi 20 mai | 19h00 | Mardi 18 novembre | 19h00 |
| Mardi 17 juin | 19h00 | Mardi 16 décembre | 19h00 |

QUE le conseil invite cordialement ses citoyennes et citoyens à assister aux assemblées publiques qui se tiendront en cours d'année.

Donné à Arundel ce 28 novembre 2024
(S) Philip Toone
Greffier-trésorier

PUBLIC NOTICE
TO THE RESIDENTS OF THE MUNICIPALITY OF THE TOWNSHIP OF ARUNDEL
CALENDAR OF REGULAR COUNCIL MEETINGS

IT IS HEREBY GIVEN by the undersigned, Philip Toone, Clerk-Treasurer of the above-mentioned municipality;

THAT in accordance with Section 148 of the Quebec Municipal Code, the Council of the Municipality of the Township of Arundel, at its meeting held on November 19, 2024, adopted a resolution establishing the calendar of regular meetings for the year 2025;

THAT the place of regular meetings will be the community hall located at 60 Route Morrison, in Arundel;

THAT the days and starting times of each of the regular meetings are set as follows:

| DATES | TIME | DATES | TIME |
|----------------------|---------|------------------------|---------|
| Tuesday, January 22 | 7:00 PM | Tuesday, July 15 | 7:00 PM |
| Tuesday, February 18 | 7:00 PM | Tuesday, August 19 | 7:00 PM |
| Tuesday, March 18 | 7:00 PM | Tuesday, September 16 | 7:00 PM |
| Tuesday April 15 | 7:00 PM | Wednesday, October 1st | 7:00 PM |
| Tuesday, May 20 | 7:00 PM | Tuesday, November 18 | 7:00 PM |
| Tuesday, June 17 | 7:00 PM | Tuesday, December 16 | 7:00 PM |

THAT Council cordially invites its citizens to attend the public meetings to be held during the year.

Given at Arundel this November 28, 2024
(S) Philip Toone
Clerk-Treasurer